

Denigran

Unterstützt den natürlichen Nitratabbau im Meer- und Süßwasser und beseitigt Algenprobleme.

Supports the natural decomposition of nitrate in salt & fresh water aquaria, also helps clear algae problems.



D

Denigran ist ein neuartiges Granulat aus speziellem Kunststoff zur Förderung der Ansiedlung von nitratabbauenden Bakterien. Den Algen wird hierdurch der Hauptnährstoff Nitrat entzogen, ganz ohne chemische Zusätze. Eine extra Fütterung der Bakterien ist nicht erforderlich. Der optimal ausgelegte Netzbeutel sorgt für einen bestmöglichen Wasserdurchfluss. Je nach Fischbesatz und Wasserbelastung beträgt die Wirkdauer bis zu 12 Monate.

Inhalt: 4 Netzbeutel je 50 g

Anwendung: 1–2 Beutel pro 50 Liter Aquarienwasser

ENG

Denigran is a type of granular media made of special plastic material to enhance the settlement of nitrate removing bacteria. The main nutrient, nitrate is removed from the algae without any chemical additives; additional feeding of the bacteria is not required. The optimal designed mesh bag gives the best possible water flow past the media. Depending on the population, Denigran will be effective for up to 12 months.

Content: 4 mesh bags of 50 g each

Application: 1–2 bags per 50 liters of aquarium water